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Redactioneel
FEEST in de TENT
Als je het woord “feest” over je tong laat rollen en
het even proeft, dan weet je daardoor meteen al dat
het iets leuks betekent. Het woord komt van het
latijn en het franse la fête. Vrouwelijk dus, maar het
is in de loop der eeuwen veranderd in het onzijdige
“het feest”. Dat dingen onzijdig worden, is dus van
alle tijden beste mensen! Tent komt van tendo wat
zoveel als uitspanning beteken, ook een vrouwelijk
woord in het frans: la tente. Afgelopen week was ik
in het clubhuis en ineens miste ik hem (haar, het),
onze feesttent dus. Het was al bijna gewoon dat hij
er hing en extra ruimte, maar ook een extra dimen-
sie, gaf aan ons clubhuis. Petje af voor de ontwerper,
naaister en bouwers van dit bouwwerk!
 
De jubileum week begon met het opzetten van onze
feesttent. Voor de feestcommissie begonnen de
voorbereidingen al maanden van te voren, maar dat
valt bij mij onder de categorie voorpret. En reken
maar dat we als commissie veel voorpret en uitvoe-
ringspret hebben gehad. Vergeet ook de napret niet,
er komt nog steeds een grijns op mijn gezicht als ik
terugdenk aan Turbo Toos en Super Stien, de
“paaldanseressen” die optraden op de vriendinnen-
middag. De vele leuke muziek van de Wurlitzer, van
DJ Theo Peeters en van Paul Brugel zit nog in mijn
oren. Het optreden van de danseressen van Misti-
que, de velen die zich uitleefden op onze vloerbe-
dekking, wat een feest was het ! Elders in dit num-
mer vindt u er nog meer over. 

Uiteraard treft u de vertrouwde rubrieken aan van
Ben die mensen met bijzondere hobby of activiteit
opzoekt (deze keer is dat Toos Linsen) en Gea die
een kleurrijk “portret” heeft gemaakt van Sjaak de
Blauwe. We hebben onlangs een groep mensen op
bezoek gehad van de PVGE (Philips pensioen vere-
niging) waarover verslag wordt gedaan en er waren
de jaarlijkse matchplay- en strokeplay kampioen-
schappen en de zomercompetitie.

 
Er was ook nog een ander
feestje n.l. de VVMM "He-
ren vragen Dames"-mid-
dag. Wat een feest was
dat ook!
De gezamenlijke groeps-
dans op het lied “vrienden
voor het leven” staat nog
helder op mijn netvlies.
Erg bijzonder, zoiets vind
je niet bij een andere golf-
club. Wanneer wordt de
feesttent weer opgezet?
Ik kijk er nu al naar uit.
Veel leesplezier.
 
Rina Runia

Van de voorzitter
Beste medegolfers,
 
Ons 25 jarig jubileum zit er weer op. De feestweek
was wat mij betreft een groot succes. Goed bezoch-
te wedstrijden met onze vrienden en vriendinnen,
een geweldig uitdagende wedstrijd op de Swinkel-
sche, interne wedstrijden voor onze leden en
jeugdleden en een Spaanse avond die erg gezellig
was op de zaterdagavond. We sloten de feestweek
af met een receptie in ons clubhuis, waar we het
glas hebben mogen heffen op ons 25 jarig bestaan.
 

Alles bij elkaar een heel goed
georganiseerd gebeuren en ik
wil nogmaals de jubileumcom-
missie en alle vrijwilligers die
rond deze week in touw zijn
geweest om dit mogelijk te
maken, van harte bedanken
voor hun inzet. Chapeau!
 
Ten aanzien van het ledenaan-
tal kan ik wel zeggen dat we

stukje bij beetje weer wat groeien. Dit komt voor-
namelijk door jullie hulp bij de werving van nieuwe
leden. Blijf dit allemaal zeker doen. Iets wat ik
hieromtrent wil noemen is dat we recentelijk voor
de pensioenvereniging van Philips een clinic hebben
georganiseerd waar 23 deelnemers zijn geweest,
die een leuke middag hebben gehad. Ook hier wil ik
de organisatoren graag hartelijk voor bedanken.
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Als ik dit stukje schrijf, zijn de clubkampioenschap-
pen Matchplay weer achter de rug, waar na een
flinke strijd Lenie de Vries bij de dames en Barend
Braaksma bij de heren aan het langste eind trokken.
Inmiddels zijn ook de clubkampioenschappen Stro-
keplay gespeeld en daar is Jan Jansen met de eer
gaan strijken. Lenie, Barend en Jan, van harte
proficiat met jullie overwinning!
 
Onze club ligt financieel op schema en als er geen
calamiteiten gebeuren de komende maanden, komt
het ook dit jaar weer goed. Wel is een puntje van
zorg de schademeldingen die wij krijgen van de
Ergon, omdat er golfballen tegen geparkeerde auto's
worden geslagen. Wij hebben een verzekering, die
deze schade dekt, maar daarbij geldt een eigen ri-
sico van € 125 voor onze club. Het zou ook maar zo
kunnen dat de verzekering op enig moment de polis
opzegt, als dit met regelmaat voorkomt. Het zou fijn
zijn, dat als u denkt dat uw bal richting werf ver-
dwijnt met daarbij wel of niet een rinkelend geluid,
dat u dit meldt bij onze secretaris. Als we dan een
claim krijgen, kunnen we gezamenlijk naar een
oplossing kijken, bijvoorbeeld de claim bij uw ver-
zekering neerleggen; het zou de club zeker helpen.
 
Afsluitend voor deze editie van onze teeshot wil ik
jullie alvast laten weten dat de gemeente aan het
einde van dit jaar gaat starten met de vervanging
van de holes 5, 6 en 9 en ook de beregeningsinstal-
latie van het sportpark gaat vernieuwen. Beide
activiteiten gaan ons zeker overlast bezorgen, maar
het moet nu eenmaal gebeuren. Onze baancommis-
sie is in overleg met de gemeente om gezamenlijk
te kijken of we de bespeelbaarheid van de baan
gedurende de werkzaamheden maximaal kunnen
houden. Overlast zal er zeker zijn.
 
Rest mij om jullie gezondheid, gezelligheid en
golfplezier te wensen ook weer in de komende
maanden.
 
Frank Smulders

Terugblik jubileum
De Valkenswaardse Golfclub bestaat 25 jaar.
Eind vorig jaar werd door het bestuur een werkgroep
samengesteld met als opdracht een aantal activitei-
ten te ontwikkelen ter gelegenheid van het 25 jarig
bestaan van de VGC. Deze werkgroep bestond in
eerste instantie uit twee bestuursleden, Rina Runia
en ondergetekende, maar werd spoedig daarna
uitgebreid met Liesbeth den Hoed en Hein Schaeken.
Gevieren zijn we van start gegaan met een budget,
door het bestuur voorgesteld en door de ALV geac-
cordeerd.
 
Ons eerste agenda-
punt was het opstel-
len van een activitei-
tenvoorstel en de
daarbij behorende
data. Door de wed-
strijdcommissie zijn
de overeengekomen
data opgevoerd in de
kalender van sport-
park “den Dries”,
zodat wij vanaf 3 juli
tot en met 9 juli kon-
den beschikken over
het gehele sport-
park. (Met nu en dan een beetje bijbetaling, die
rekening zal nog wel een keer binnenvallen!). Ver-
volgens is er een programma opgesteld, met “gol-
fen” als kernactiviteit. Na wat heen en weer gepraat
is dat programma voorzien van data, en is er uiter-
aard ook een feestavond en een “receptie” in opge-
nomen. Daarna kwam er vanuit de publiciteitscom-
missie de suggestie om ook een “buitengebeuren”
te organiseren, met als doel de naamsbekendheid
van de vereniging en de golfsport wat meer onder
de aandacht van de Valkenswaardse bevolking te
brengen. Deze suggestie is overgenomen en de
werkgroep heeft dit opgenomen.
Enfin, we gaan dit verhaal niet al te lang maken,
dus het programma dat we aan de leden presen-
teerden (mooie poster Peter), omvatte golfwedstrij-
den voor dames en heren met invité, een alle leden
wedstrijd, een golfuitstapje naar “de Swinkelsche”
in Someren, een wedstrijd voor onze jeugd en een
“clinic” in het Don Bosco plantsoen. De feestavond
werd gepland in ons eigen pavilj.. sorry, clubhuis
met als thema: Spanje (of was het “spanish
nights”?). Het hele gebeuren werd afgesloten met
een receptie op zondag 9 juli.
 
Bij het inhoudelijk realiseren van dit programma
werden we terzijde gestaan en geholpen door
mensen van de wedstrijdcommissie, de baancom-
missie, de paviljoencommissie en onze IT-ers. Ook
werd er vanuit de vereniging fijn meegeholpen met
het ondersteunen van zaken als het opbouwen en
afbreken van de “tent” en het begeleiden van de
jeugdwedstrijd. Namen noemen doen we natuurlijk
niet, maar toch ff: allemaal heel erg bedankt! De
deelname aan de georganiseerde evenementen was
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R E S T A U R A N T

in het algemeen best goed en ook de keuze van de
door ons aangetrokken artiesten en cateraars viel
in (zeer) goede aarde. Maar we moeten er niet voor
weglopen, dat met name de alle leden wedstrijd, de
jeugdwedstrijd en de clinic in het Don Bosco plant-
soen, zich niet bepaald konden verheugen in een
grote belangstelling. De feestavond was goed be-
zocht en uitermate gezellig, vele leden hadden de
moeite genomen om zich qua kleding aan het thema
aan te passen. Het moet gezegd: “dat stond een
aantal leden uitermate goed"... De georganiseerde
loterij met als hoofdprijs een door Henk Pols en Ben
Mondelaers “versierde” golftrolley, leverde ruim
€ 350 op. Dat bedrag is bestemd voor de “Stichting
Boodschappenmand” te Valkenswaard.

 
We moeten niet vergeten dat de muziek en de ho-
reca bediening bijdroegen aan het succes van deze
avond. Uiteindelijk moest de werkgroep in de kleine
uurtjes het sein voor vertrek geven! Op onze site
zijn er van deze feestavond een aantal foto’s ge-
plaatst, mooi! Toch kon ik het even niet laten om
de foto’s van de voorgaande lustrumvieringen, be-
neden in onze locker room, eens te bekijken. Tja,
tijden veranderen, ook onze golfclub ontkomt niet
aan de vergrijzing.
Zondag 9 juli was er dan een receptie, deze was
matig bezocht en ook hebben veel genodigden van
buiten de vereniging verstek laten gaan. Jammer
maar voor onze eigen leden geldt: misschien werd
het allemaal een beetje te veel van het goede?
Terugkijkend op deze “feestweek” overheerst bij
ons, de werkgroep, toch tevredenheid. Er was een

heerlijke ontspannen sfeer op de club en er werd
volop gegolfd, gelachen, gedanst en … och, dat
laatste mag iedereen zelf invul-
len. Ook het weer werkte volop
mee, je krijgt immers wat je
verdient! Dat buitje op de “S-
winkelsche” was perfect ge-
pland: het viel toen iedereen
net van de baan kwam .Al met
al is het zilveren jubileum van
onze club niet ongemerkt voor-
bij gegaan. We hadden met z’n allen weer een keer
een hoop lol, en daar gaat het om, toch... Rest ons
om alle vrijwilligers, medewerkers en zeker ook de
deelnemers hartelijk te bedanken. Graag tot ziens.
Mede namens de werkgroep leden, Rina, Liesbeth
en Hein,
 
Frits Baljet
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TransWAT???
Transnistrië, waar ligt dat in godsnaam?
Het is een dwergstaatje liggend in Moldavië gren-
zend aan de Oekraïne. Het is nauwelijks door ande-
re landen erkend en officieel is het een deel van
Moldavië. Nu kort door de bocht: Moldavië onder-
drukt Transnistrië omdat ze dat zien als een onder-
deel van hun republiek. Ze weten wat de wens van
de mensen in Transnistrië is en daarom zitten ze de
inwoners daarvan op alle manieren dwars. Niet in
de laatste plaats omdat er olie- en gasleidingen
vanuit Rusland door Transnistrië lopen….Nou en?
Wat moeten we met deze kennis? Kijk, dat hangt
allemaal samen met Toos Linsen, dit keer het on-
derwerp van de rubriek “interessante mensen bin-
nen de VGC”. Toos zit in een stichting die heet:
“Stichting Hulp Moldavië-Transnistrië”. De naam
verhult natuurlijk een beetje dat de hulp naar
Transnistrië gaat, maar ja, het diplomatieke wil ook
wat nietwaar? Nu is de levensstandaard in Moldavië
al heel erg laag en dus is het niet moeilijk je voor
te stellen dat de standaard in Transnistrië, het
armste landje in Europa, gruwelijk laag is.

Toos kwam jaren geleden via een bevriend echtpaar
in contact met de or-
ganisatie die hulp aan
de mensen daar ver-
leende. Het verlenen
van die hulp is op zich
al een Olympische
prestatie, omdat grote
broer Moldavië die
hulp zoveel mogelijk
frustreert door bijv.
hoge invoerbelastin-
gen, tegenwerken van
hulpverlenende bezoe-
kers, niet beantwoor-
den van verzoeken

aan officiële instanties, enzovoort. Toos en haar
stichting concentreren zich op twee dorpjes en
daarbinnen ligt de focus op gezinnen met kinderen.
Het betreft dan 80 volwassenen en 42 kinderen. De
hulp begint met het maandelijks verstrekken van
een voedselpakket. Geen grote zak graan en enor-
me ladingen fruit: nee, het gaat om aanvullend
voedsel. De mensen verbouwen als het enigszins
kan zelf iets, maar dat is gewoon niet genoeg. In

het pakket zit meestal 1 kilo meel, 1 kilo suiker, 1
fles bakolie, 1 pak macaroni, 1 pak rijst, 1 blik vis
of vlees een paar blikken groente en soms wat zeep
of wasmiddel.
 
Los hiervan springt de stichting bij in directe nood-
situaties en dat kan uiteenlopen van het verstrekken
van brandhout of medicijnen tot zelfs één keer de
kosten voor een hartoperatie. Zoveel mogelijk wordt
alles ter plaatse aangeschaft, want door de absurde
invoerrechten en hoge transportkosten is concrete
hulp vanuit Nederland onmogelijk. De hulp gedu-
rende het jaar wordt gecoördineerd door Olympiada,
een vrijwilligster uit een van de dorpen, met hulp
van verpleegster Galya, die 20 uur per week wordt
betaald en (een tot voor kort) werkeloze man die
Benjamin heet. Benjamin is de tolk (men spreekt
daar enkel Russisch) en daarmee ook de centrale
figuur ter plekke. Hij verzorgt niet alleen de contac-
ten met Nederland, maar gaat ook alles voorberei-
den als eens per jaar enkele leden van het stich-
tingsbestuur op bezoek komen. Die krijgen enkel
het kale ticket vergoed, verblijf en reis van en naar
de luchthaven is voor eigen rekening.
 
Toos werkt zich uit de naad voor de stichting, ze
verzorgt lezingen, probeert geld in te zamelen,
verspreidt folders enz. enz. Dat ze daarnaast nog
vele andere dingen voor de gemeenschap hier ter
plaatse verricht, wil ze al niet meer horen.
Daarom vraag ik jullie om eens te gaan naar: www.
hulp-moldavie-transnistrie.nl en kennis te nemen
van dit goede werk. En help Toos bijv. op de manier
die echt bij haar past: ”we zijn blij met elk bedrag
voor hulp, als is het nog zo klein”. En waarom niet
maandelijks een klein bedrag? Dat merk je dan niet,
maar met velen kan het mensen redden. Niet uit-
stellen maar nu doen!!
 
Ben Thijssen
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Ledenadministratie
Omdat de volgende Teeshot pas in december zal
verschijnen, hierbij een oproep om tijdig (vóór 1
december) gewenste wijzigingen in het lidmaat-
schap door te geven. Dus verzoeken voor een
slapend lidmaatschap in 2018 graag tijdig bij het
bestuur indienen. Als u over wilt stappen op
maandelijkse betaling van de contributie (€25,50)
i.p.v. jaarlijks (€ 295) of omgekeerd, is een
mailtje naar de ledenadministratie voldoende en
dat geldt ook als u uw lidmaatschap wilt beëindi-
gen.
 
Het ledental van onze vereniging schommelt al
enige tijd rond de 400 en daarmee kunnen we de
club financieel goed draaiend houden. Maar voor
het opbouwen van wat extra reserves zijn enkele
(tientallen) extra leden altijd welkom.
Het blijkt dat nieuwe leden vaak door bestaande
leden enthousiast worden gemaakt, dus gaat u
vooral daarmee door. Voor ondersteunend mate-
riaal, folders, extra Teeshots, kunt u bij de leden-
administratie terecht.
 
Als u niet meer weet hoe het ledendeel van onze
website te benaderen, schroom dan niet de
webmaster Rob Derksen 040 207 5175 of onder-
getekende 040 785 2054 te benaderen. Wij hel-
pen u graag op weg!
 
Peter Maathuis
ledenadmi@valkenswaardsegolfclub.nl
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Steun voor Boodschappenmand
Op donderdag 3 augustus heeft Rina Runia namens
de Valkenswaardse Golfclub aan de tijdelijke voor-
zitter van de Boodschappenmand Mariëtte Schie-
man een enveloppe overhandigd. Daarin zat de
opbrengst van de loterij (€ 357) op de feestavond
van onze golfclub ter gelegenheid van het 25-jarig
bestaan.
De voorzitter dankte de golfclub en gaf aan het geld
te willen aanwenden ten behoeve van activiteiten
voor kinderen van de klanten van de Boodschap-
penmand.
 
Ben Thijssen
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Govers Accountants/Adviseurs, Beemdstraat 25 5653 MA Eindhoven T: (040) 2 504 504 www.govers.nl

ACCOUNTANCY / ADMINISTRATIEVE DIENSTVERLENING / 

BELASTINGADVIES / BEDRIJFSKUNDIGE ADVISERING / CORPORATE FINANCE  / MEDIATION 

Vanaf de eerste slag is een golfer in beweging. Kansen benutten, 
anticiperen op tegenvallers. Die dynamiek maakt het spel zo leuk. 
Met ondernemen is het eigenlijk net zo. Alleen kan een birdie of 
een afzwaaier daar veel verdergaande gevolgen hebben. Dan is 
het prettig om een goede sparringpartner te hebben.

Govers Accountants/Adviseurs heeft met 125 accountants en 
fiscalisten een schat aan kennis en ervaring in huis. Voor adviezen 
die uw organisatie helpen zich verder te ontwikkelen. Dat is ons 
idee van succesvol samenwerken. Als dat ook uw idee is, moeten 
we misschien eens kennismaken. Belt u s.v.p. met Hugo Pluimakers: 
(040) 2 504 504.

Golfen op de "Swinkelsche"
Een van de activiteiten in de jubileumweek was een
wedstrijd spelen op de "Swinkelsche” in Someren.
Een mooi arrangement tegen een gereduceerde
prijs, speciaal voor onze leden i.v.m. het 25-jarig
jubileum. Een grote groep leden vond dit een
unieke kans en een uitdaging om eens kennis te
maken met deze prachtige 18-holes baan. Er werd
ingeschreven door zo’n 80 leden en op donderdag
6 juli was het dan zo ver. We werden met Brabant-
se gastvrijheid ontvangen, dus was er koffie en
heerlijke vlaai.

 
De wedstrijdcommissie had een mooie indeling van
de flights gemaakt en er was zelfs rekening gehou-
den met enige voorkeur. Marrie van Dam zorgde
voor de scorekaarten, de uitleg en de aftrap. Het
was een hele warme dag, dus kregen we de waar-
schuwing goed op onze flightgenoten te letten en
ruim voldoende water mee te nemen voor onder-
weg. Daarna vertrokken we met onze flightgenoten
naar onze eerste hole. Omdat het een shotgun
wedstrijd was, en wij op hole 14 moesten starten,
hadden we al een heel stuk gelopen voordat we
mochten afslaan.

Ik had een fijne flight met Fer, Hein en Henk. Hein
had zoals meerderen een buggy gehuurd. Het golfen
ging best goed, vooral bij Henk, die later bleek de
winnaar te zijn met 37 stableford punten. We konden
heerlijk doorlopen, hoefden nergens te wachten en
hadden niemand op onze hielen. Het was heel fijn
maar wel vermoeiend door de grote afstanden en

de hoge temperatuur; dat is toch wel wat anders
dan op onze eigen “Valkenswaardse”.
 
Na ruim 5 uur kwamen we binnen, net voor de re-
genbui. Kaarten inleveren, douchen etc. en dan een
lekker drankje met bitterballen. Heerlijk!
 
De prijswinnaars zouden bekend gemaakt worden
op de “Spaanse avond”. Hier en daar werden wel
wat scores genoemd, maar daar bleef het bij. Het
bleef dus nog even een verrassing. Al met al een
prachtige dag, die ik niet had willen missen.
 
Liesbeth den Hoed
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Valkenswaard Nieuwe Waalreseweg 199
Voor extra openingstijden kijk op www.coppelmans.nl

Dagelijks verse aanvoer 
van bloemen en planten!

Coppelmans altijd scherp geprijsd!

Op bezoek bij Sjaak de Blauwe
Sjaak reageert direct en-
thousiast als ik hem bel.
Een interview komt op dit
moment mooi van pas.
Want een half jaar gele-
den werd Sjaak gevraagd
om met zijn kennis van
zaken te helpen. Onze
golfclub heeft nieuwe
leden nodig. De Valkens-
waardse Golfclub moet
dus beter zichtbaar/vind-
baar worden op internet
en het moet direct bij de eerste klik duidelijk worden
wat voor bijzondere club wij zijn. De communicatie
met onze doelgroep kan beter en daarbij speelt
Sjaak een belangrijke rol.
 
Via via ontdekten enkele leden dat Sjaak beschikt
over deze kennis. Je weet hoe dat gaat.... Inmiddels
is Sjaak degene die de vernieuwing van de 'media'
kar trekt en het groepje vrijwilligers dirigeert.
 
Sjaak is geboren in 1946 in Nisse, en woonde
daarna in Kapelle, in Zeeland. Na de middelbare
school studeerde Sjaak Economie in Rotterdam en
koos de marketing kant. Hij leerde zijn vrouw Wil-
lemien in Goes kennen.
 
In '86 nam Sjaak een baan aan bij Philips en kwamen
Willemien en hij in Valkenswaard wonen. “Wij wonen
alweer 31 jaar in dit huis,” vertelt Willemien. “Terwijl
dit huis gebouwd werd, woonden we even in Berg-
eijk....Valkenswaard kozen we om alle faciliteiten
voor onze (2) kinderen.”
Bij mijn aankomst voor dit interview bekent Sjaak
dat hij niets van planten weet en alleen de heggen
trimt. (Hij wist ook niet dat die grote wuivende plant
die ik voortvarend uit de voortuin ruk, echt vreselijk
onkruid is.) De woonkamer loopt uit richting tuin en
lijkt deel van de tuin. Het is er aangenaam vertoeven
ondanks de zon en is één en al licht. Er zit speciaal
spiegelend glas in zodat de 'tuinkamer' 's zomers
en ’s winters een aangename temperatuur heeft. De
tuinarchitect heeft de tuin destijds zo ontworpen dat
er een heerlijk zonnig terras is én een beschut
plekje onder de vogelkers, die ook meteen diepte
aan de tuin geeft.
 
Over zijn werk bij Philips vertelt Sjaak glunderend:
“ik heb veel internationaal gewerkt en had echt een
'super job'. Daarnaast heb ik zo'n 20 jaar lang col-
lege gegeven op Fontys, op de deeltijdopleiding
'technische bedrijfskunde'. Ik gaf als iemand uit de
praktijk regelmatig les in marketing. Het was ge-
weldig om met oudere studenten te werken.
Dat internationale hebben hun kinderen meegekre-
gen. Zoon (Martijn) woont en werkt in Singapore en
dochter (Daniëlle) woont na jaren Amerika, Noor-
wegen en Australië momenteel weer in Breda. Nu
ze in Nederland wonen, kunnen Sjaak en Willemien
genieten van hun twee kleinkinderen. Hun 3e
kleinkind wordt binnenkort in Singapore verwacht..
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Toen Sjaak met zijn 57e vertrok bij Philips, begon
hij zijn eigen bedrijf,
 
En golf? Samen met vriend Bert Kouwenberg en zijn
vrouw starten Sjaak en Willemien met golf in onze
golfclub. Ze namen ergens rond 2001 les bij Ger en
behaalden op de Eindhovensche hun GVB. “En direct
daarna heb ik ook Ega-examen gedaan. Is dat alle-
maal nog zo streng tegenwoordig?” Helaas was er
toen weinig tijd om te golfen en ook in de jaren
daarna was het steeds lastig langere tijd actief te
zijn. Dat wil Sjaak nu weer oppakken, hoewel Wil-
lemien geen lid meer is. En, tja... “ik ga ook graag
op mijn mountainbike toeren, en nu de kleinkinde-
ren zo dichtbij wonen, willen we ook Opa en Oma
zijn... ik wil ook graag meer tijd besteden aan cello
spelen.”
 
Het kan niet anders: Sjaak is ook een geboren
vrijwilliger. Twee maanden geleden is hij na 6 jaar
gestopt als penningmeester van het Academisch
Genootschap in Eindhoven en dat scheelt veel tijd.
Ook hij wilde na zijn pensionering 'iets voor de
gemeenschap doen'. Hij werd lid van de ledenraad
van de Rabobank en is voorzitter van de werkgroep
'Zorg'. Dit houdt in het faciliteren van burgerinitia-
tieven, zoals het ondersteunen van de opzet van
een eetcafé' voor ouderen in Borkel, en in Riethoven
dagopvang voor mensen met Alzheimer. Daarvoor
zet de Rabobank de zgn 5 M’s in ( Mensen, Media,
Massa, Middelen, Munten) Ook voor SBV (Senioren
Belang Valkenswaard) deed Sjaak het een en ander
op het gebied van organisatie en communicatie. In
een heel andere hoedanigheid is hij betrokken bij
een start-up op het gebied van Photonica in data-
communicatie samen met zijn oud-collega Pieter.
.
Als penningmeester bij het Academisch Genoot-
schap was hij nauw betrokken bij het marketingplan
om nieuwe leden te werven. Die kennis gebruikt
Sjaak nu om de marketingcommunicatie van VGC
te vernieuwen en aan te passen. En dan komen we
op het onderwerp waarom ik hier ben om met Sjaak
te babbelen. Als marketing- en communicatieman
grijpt hij dit graag aan.
 
Marketing is een middel om mensen in de winkel te
krijgen. Dat doe je door te laten weten dat je bestaat
en door een mooie moderne winkel met goede
producten te hebben en een aantrekkelijke etalage
te maken (onze website). Om mensen te laten weten
dat je bestaat, moet je allerlei manieren bedenken
om mensen te bereiken (folders, activiteiten, kran-
ten, enz…) Je moet ze zodanig triggeren, dat ze
geïnteresseerd raken en naar je winkel komen. In
ons geval wordt dat voornamelijk de website maar
hopelijk ook de baan en het clubhuis.
Dan komt de tweede fase, waarin men informatie
verzamelt over de goederen in de winkel b.v. op de
website of direct bij leden. Wanneer dat allemaal
goed verloopt, zal men zich hopelijk in fase 3 aan-
melden als lid of kennismaker. Maar in een winkel

heb je ook goed winkelpersoneel nodig. Daarvoor
gaan we ambassadeurs aanstellen die deze mensen
van verdere informatie voorzien en begeleiden in
het koop- en introductieproces.

 
Om onze winkel in de 'straat' te positioneren, moet
je op een of andere manier onderscheidend zijn.
Daarvoor hebben we het concept van de drie G’s
bedacht. In al onze communicatie gaan we uit van
de begrippen Gewoon (dus laagdrempelig en flexi-
bel), Gezond (golf is een sport waar je je ontspannen
kan inspannen) en Gezellig (je kunt dat ook nog
eens in een gezellige omgeving). Daarnaast richten
we onze communicatie op boodschappen van mens
tot mens (leden, en niet een organisatie, richten
zich tot buitenstaanders). Dat moet de sfeer van de
drie G’s versterken.
Om een consistente boodschap te kunnen uitstralen,
moet de communicatie op papier, van de leden zelf,
en de website dezelfde sfeer uitstralen.
 
Voor de zomer hebben we een eerste versie com-
municatieplan gemaakt.
Het plan is om nu als eerste de website op orde te
brengen en volledig in te vullen. Daar zijn we nu en
de komende maanden mee bezig. Daarna kunnen
we werken aan de andere delen van het communi-
catieplan. Het kost allemaal heel veel werk, maar
gelukkig is er een enthousiaste publiciteitscommis-
sie, die daar zijn schouders onder zet.
 
Het is te hopen dat de campag-
ne om nieuwe leden te werven
ook gaat slagen. Benieuwd
naar onze vernieuwde website?
Eind dit jaar is hij klaar.
 
Gea Bloemen
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Verstand van 
Lekker Eten!

Hans Adriaans  keurslager
Dommelseweg 36a, Valkenswaard
Tel. 040-20 460 64
www.adriaans.keurslager.nl

Slagerij - Traiteur - Catering
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Bezoek PVGE
Op een nogal warme donderdagmiddag in juli kregen
we op de VGC bezoek van een groepje leden van de
PVGE, afdeling Aalst, Waalre, Valkenswaard. Voor
wie de PVGE niet kent: dit is van origine een Philips
pensioen vereniging, maar tegenwoordig ook toe-
gankelijk voor niet-Philips werknemers.
Het is een grote vereniging, alleen al de afdeling
Aalst, Waalre, Valkenswaard telt 1200 leden. Er
worden veel activiteiten voor de leden georgani-
seerd. Het contact is ontstaan op de sport-fit dagen
van de gemeente, waar we als VGC aanwezig waren
en ik, samen met Jan Veltkamp, aan de praat
raakte met één van hen. Aanvankelijk was het de
bedoeling om een stukje te schrijven over de VGC
in hun nieuwsbrief, maar al snel kwam de vraag of
het mogelijk was een kennismakingsmiddag voor
hen te organiseren. Gewoon gezellig en laagdrem-
pelig. Een inschatting van het aantal mensen dat
zou komen was van te voren niet echt te geven.
Alles tussen 5 en 35 was denkbaar.
 
Het werden er uiteindelijk 23. Die hebben we ver-
wend met koffie en lekkere taart. Na de ontvangst
hebben we hen in vier groepjes verdeeld en werden
ze ingewijd in de geheimen van golfen bij de VGC.
Onder de inspirerende leiding van Piet Wijnen werd
het afslaan geoefend, Kees van der Heijden nam het
chippen voor zijn rekening en Piet Janse liet hen
oefenen dat eigenwijze balletje in de hole te krijgen.
Maarten Ingelse zorgde voor de drankjes, Frits
Baljet was mede-organisator en zorgde voor lekker
hapjes bij de after-golf borrel. Ondergetekende
heeft de groepjes rondgeleid in clubhuis en in de
baan en met hen gekeken bij diverse spelers die
lekker aan het golfen waren. Zo hebben we ze 4 x
25 à 30 minuten bezig gehouden en na afloop de
dorst laten lessen en al hun vragen beantwoord, info
en formulieren over onze club uitgedeeld.
We hebben die middag al veel enthousiaste reacties
gekregen. Via de coördinator van de PVGE is er nog
een opvolgrondje voorgesteld door onze eerder
genoemde 3 ambassadeurs Piet W, Kees vd H en
Piet J. Inmiddels hebben zich 10 mensen opgegeven
voor het vervolgrondje en zij overwegen dus om lid
te worden. Een aantal zal dat zeker doen. Een ge-
slaagde middag met positieve uitkomst.
 
Rina Runia
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Melancholie
Melancholie? We zijn ook maar mensen….
Kennen jullie dat geleuter van:  ”Vroeger was alles
beter en leuker”? Dat is gewoon niet waar als je
even goed terugkijkt, maar soms kun je ook met
enige melancholie terugkijken op de goeie ouwe tijd.
Dat geldt natuurlijk ook als we - nu we net ons
25-jarig jubileum gevierd hebben - terugkijken naar
de beginjaren van onze club.
Ik zat laatst op een terras bij de Kerverij toen Ma-
rianne Klaassens voorbij kwam. Zwaaien en “hallo
Marianne”, “hoestmetjullie” en nadat ze al een
poosje had stáán praten, ging ze eindelijk zitten en
hadden we een leuk gesprek onder het genot van
een wit wijntje. Onvermijdelijk kwam ook de club
en het golfen aan de orde. Enkele dagen later kreeg
ik van Marianne thuis wat knipsels uit de beginjaren.
Ik heb er met veel plezier naar gekeken en vond dat
ik dat gevoel met jullie moest delen. Probeer maar
eens terug te denken aan die eerste VGC-jaren...
 
Marianne en Ger Jeurissen hebben - zoals velen
weten - deze club min of meer gestalte gegeven op
organisatorisch en technisch vlak. Wat ik niet wist,
is dat Herman Klaassens grote invloed heeft gehad
op gebied van gezellige sfeer en lekker eten door
het organiseren van nieuwjaar brunches, het berei-
den van pannen soep, het houden van een tonpraat
enz. enz. (Zou hij eigenlijk weer moeten oppakken,
vind ik). Ons clubhuis was in het begin het huidige
clubhuis van HOD, dat we met de hockeyers deel-
den. En verder hadden we in het begin bijna niks:
we haalden een emmer ballen uit een container aan
de zijkant van het HOD-gebouw, namen een groen
afslagmatje mee en een ballenraper. Daarmee ge-
wapend moest je door het bos (waar nu twee
kunstgrasvelden liggen) naar de drivingrange
wandelen. Daar werden ook de eerste lessen gege-
ven en leerde men het verschil tussen een hout en
een ijzer. Je moest examen doen voor baanpermis-
sie. Menigeen deed het bijna in de broek hiervoor,
maar Ger wist meestal de zenuwen wat te temperen.
We hadden op een bepaald moment 6 holes en toen
was er een baancommissie nodig. Hiervoor maakten
zich Wim en Marrie van Dam sterk. Jan Evers was
de eerste strokeplaykampioen bij de heren en Ma-
rianne begon als eerste kampioen aan een heel lange
reeks overwinningen. De club ging ook naar een
grote baan: met de bus naar Flanders Nippon in
Hasselt en maakte daar kennis met de lengtes van
een par 5 en met bunkers en vooral met waterhin-
dernissen. De meesten hadden dat nog nooit mee-
gemaakt en (zo staat in de knipsels) zowel Harrie
Schenkelaars als Herman Klaassens hadden aan 25
ballen niet genoeg!
De club had o.a. als sponsor de fabrikant van Pan-
ther-sigaren wat leidde tot de “Pantherjacht”: in het
stikdonker: met lichtgevende ballen spelen op tees
en greens, die waren verlicht met waxinelichtjes!!
Andere verlichting ontbrak.
Handicaps? Hadden we nog niet. In het begin
schatte Ger gewoon de speelsterkte in en daarna
mocht iedereen kaarten gaan inleveren. De eerste

officiële wedstrijd was om de “Ger Jeurissen cup”
en trok heel veel leden, 33 deelnemers! Bijna de
hele club!. En een sensatie: er werd een birdie ge-
scoord! Vlaggen in de hole: cadeau van de DAF.
Omdat de greens veelal binnen de belijning van
voetbal- en hockeyvelden lagen, moesten de holes
in het weekend worden afgedekt. Dat gebeurde met
een soepblik dat omgekeerd in de hole paste en van
boven was bekleed met een stukje kunstgras. Ie-
dereen ging nog wat onwennig om met zijn golfuit-
rusting. Het leek zo overdreven om een golftas op
wieltjes mee te nemen en op schoenen met spikes
te lopen of om maar één handschoen te dragen. Men
liep met een paar clubs in een hockeytas en op
kunstgras hockeyschoenen. Vooral niet opvallen!
Maar één brak de ban: Cleem Kan. Ze kwam in
volledige golfuitrusting op spikes, met golfkar en
tas, golfclubs met headcovers en een geruite broek.
Hulde voor zo iemand!
Tot slot laat ik nog even de baan zien zoals hij er
20 jaar geleden uit zag. Persoonlijk vind ik de situ-
atie zoals die was op hole 7 en 8 nog een weemoe-
dige blik waard.
Dit waren enkele dingen die me wat melancholiek
maakten. Maar kom op: er is nog steeds zoveel leuks
aan deze club, dat ik ook déze golftijd nog steeds
zéér de moeite waard vind!
 
Ben Thijssen (natuurlijk met dank aan Marianne!)
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Zomercompetitie
Nadat we in oktober 2016 bij familie, “Het Goed”,
Marktplaats en Piet Lavrijssen wat golfspullen bij
elkaar hadden gesprokkeld, wist Sjoerd de Schipper
ons de eerste kneepjes van het golfspel bij te
brengen. Die lessen op de driving-range waren
nuttig, maar het ging ons niet snel genoeg. We
wilden echt golfen, op de baan. Maar daarvoor
moesten we het nodige van de theorie afweten, dus
aan de slag op de computer om de theorie er in te
stampen. Die voorbeelden leerden we uit ons hoofd,
zoals er vroeger de catechismus ("Waartoe zijn wij
op aarde?" Weet u nog?) werd ingestampt. Gelukkig
beoordeelden de strenge maar rechtvaardige Jan
Lamers en Herman Willems onze theorie kennis als
meer dan voldoende. En nadat Jan Veltkamp had
vastgesteld dat we de bal in de goede richting
konden slaan, mochten we de echte baan op.

 
Voor ik verder ga, stel ik het team even voor:
captain Henk Groenen, Peter Ceelen, Hans Meertens
en ondergetekende Hans de Keijzer. Op de foto
hierboven samen met de wedstrijdleiding. Allemaal
Dommelsche tennissers, die van lieverlee voldoen-
de tijd hadden om er een andere sport naast te doen.
We merkten al snel dat het handig was als er enke-
le gevorderden met ons mee zouden lopen voor de
fijnere techniek. Piet Lavrijssen adviseerde ons re-
gelmatig, maar we vonden Paul Vorspaget en Cor
Creemers bereid om ons team te versterken. Cor en
Paul waren al enkele jaren lid, maar het fanatisme
spatte er bij hen (nog) niet af. Intensief trainen en
veel rondjes lopen bracht ons in hogere sferen. We
schreven daarom – enigszins overmoedig – in voor
de wintercompetitie. Maar we hadden buiten de
waard gerekend; of beter gezegd de wedstrijdlei-
ding. Onze handicap was nog te hoog om deel te
nemen. Achteraf gelukkig, want de wintercompetitie
werd afgewerkt onder abominabele weersomstan-
digheden.
 
De zomer naderde en de trainingsintensiviteit ver-
hevigde dusdanig, dat onze handicap voldoende was
om met succes in te schrijven voor de zomercom-
petitie. Henk verplichtte ons min of meer om deel
te nemen, maar ja, daar is hij dan ook captain voor.

Wel liet hij ons weten dat hij er zelf maar gedeelte-
lijk bij kon zijn, omdat hij ging fietsen in Italië en
Hans Meertens moest soms met zijn jacht (of zoiets)
op reis. Kortom, 6 inschrijvers voor het team. Tot
onze eigen verbazing wonnen we de eerste wed-
strijd, ofschoon de eerlijkheid gebiedt te zeggen,
dat het maar een halve wedstrijd was, omdat het
onweer een spaak in de golf-wielen stak. De 2e en
3e wedstrijd moesten we strijden tegen teams van
de andere sekse (sorry Piet). Het moet gezegd: dat
was voor ons zeer leerzaam, want we zagen dat je
een bal niet altijd hard hoeft af te slaan om toch een
goed resultaat te bereiken. De “dames afslag” zit er
bij ons nu dan ook goed in. Resultaat op de 2e dag
een 5e plaats. Op de 3e wedstrijddag vertelde Nolly
en Jos dat er, evenals de 2e wedstrijd, chapman
werd gespeeld.
 
Het viel ons op dat zodra Jos de spelregels had
uitgelegd er van alle kanten werd geroepen dat het
anders moest. Maar Jos deelde stoïcijns mee dat we
het deden zoals hij had uitgelegd en dat discussie
na de wedstrijd kon plaatsvinden. Die discussie
kwam er nooit. Gelukkig werden we die dag gedeeld
3e en bleek dat we na 3 wedstrijden zowaar op de
1e plaats stonden. Maar om die 1e plaats vast te
houden, werden we vanuit Italië via de app dagelijks
bestookt met adviezen en aanmoedigingskreten,
want team Groenen had kans om naam te maken
binnen de golfclub! De laatste dag Florida Scramble.
Middels de computer en Nolly en Jos ontdekten we
wat het inhield en dat we veel minder aan onze
handicap hadden. Gelukkig beschikt ons team over
mensen voor het lange werk en voor het kortere
werk. Met een mooi woord, we zijn erg complemen-
tair aan elkaar. Resultaat een nek een nek race met
het team van Piet Janse.

 
Zij wonnen de 4e wedstrijd, wij gedeeld 2e maar
uiteindelijk de eerste plaats in de competitie! Jaaaa
1e!!
Dank voor de vele felicitaties en de cadeaus!! Na-
tuurlijk realiseren we ons dat onze hoge handicap
ons heeft geholpen (en dat werd ons soms ook wel
onder de neus gewreven), maar het resultaat sti-
muleert om te werken aan een lagere handicap,
hoewel?
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Rest ons om iedereen te bedanken met wie wij
mochten spelen. Dat was gezellig en leerzaam. Veel
complimenten voor de wedstrijdleiding Nolly en Jos,
voor de mensen die de bardienst verzorgden en al
diegenen die actief zijn geweest bij de organisatie
van de zomercompetitie. Het hebben van zoveel
vrijwilligers is een erg rijk bezit van deze – lees
ONZE – golfclub.
 
Hans de Keijzer
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Clubkampioenschap Strokeplay

   slagen
 1 clubkampioen 2017 Jan Jansen 193
 2  Theo Peeters 204
 3  Jan François 210

In het weekend van 5 en 6 augustus is het Club-
kampioenschap Strokeplay 2017 voor Dames en
Heren gespeeld. Een enerverend weekend voor
deelnemers en wedstrijdleiding! Het kampioen-
schap voor de dames is afgelast, omdat slechts twee
dames hebben ingeschreven, t.w. Lenie de Vries en
Jeanne François. Met de dames is overeengekomen
dat zij toch kunnen meespelen, doch zonder mede-
dinging. Zaterdag-ochtend wordt met 24 heren en
2 dames vanaf 9.30 uur gestart met de eerste ronde
van 18 holes onder prima weersomstandigheden.
Volgens het E.D. weercode 9, dus geen vuiltje aan
de lucht.
Tijdens deze ronde wordt door Theo Peeters op hole
7 een 'hole-in-one' geslagen. Proficiat! En dank voor
het traditionele rondje.

Jan Jansen,Theo Peeters en Jan François staan aan
de leiding. Na de lunch wordt vanaf 13.30 uur gestart
met een tweede ronde van 9 holes voor afronding
van het zaterdag-programma.
Rond 15.00 uur krijgen wij te maken met hevige en
langdurige regenval waardoor de greens en delen
door de baan onbespeelbaar worden. De wedstrijd-
leiding is genoodzaakt om af te blazen en het spel
stil te leggen. Uiteindelijk wordt deze ronde door de
wedstrijdleiding afgelast en opnieuw gespeeld op
zondag-ochtend vanaf 8.00 uur. Hierna wordt de
tweede ronde van 9 holes gespeeld van het zon-
dag-programma. Op basis van de totaal behaalde
resultaten wordt een nieuwe flight-indeling gemaakt
en wordt na de lunch gestart met de laatste serie
van 18 holes.
De verschillen tussen de koplopers zijn nog steeds
klein, maar in de laatse 9 holes vergroot Jan Jansen
zijn voorsprong en beeindigt zijn spel met een
prachtige birdy op hole 9, in het zicht van een re-
delijk bezet terras. Jan Jansen verbeterde het
baanrecord van Jan François uit 2010. Het baanre-
cord stond op 60 slagen en staat nu op 59 slagen
op naam van Jan Jansen.  Na de bedankjes aan
baancommissie en barbezetting en de prijsuitreiking
door de voorzitter Frank Smulders, wordt door de
nieuwe Clubkampioen 2017 het traditionele drank-
je aangeboden.

 
De dames Lenie de Vries en Jeanne François wordt
een bloemetje aangeboden voor hun sportieve
deelname aan de gehele wedstrijd, zonder mede-
dinging. Na de prijsuitreiking kon om 17.00 uur in
het clubhuis, via de beamer en het grote scherm,
de finale voetbalwedstrijd van de Oranje vrouwen
gevolgd worden. Dit alles door de inzet van Pim
Broos en een aantal technici binnen onze club.
 
Hans de Natris

RABO clubkas campagne
In de vorigeTeeshot riepen wij leden van de RA-
BObank op te stemmen op onze vereniging om
en zo groot mogelijk deel van het geld, dat RABO
beschikbaar stelt voor sportverenigingen, in onze
richting te sturen.
Dat is aardig gelukt: dit jaar is onze clubkas ge-
spekt met € 267,40 en dat is ca 15% meer dan
vorig jaar.
 
Bedankt RABO! Bedankt leden die op de
Valkenswaardse Golfclub hebben gestemd!
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VVMM pakt uit
Zoals trouwe lezertjes wel weten, is het bij de VVMM
vaak een dolle boel. Zo ook in de afgelopen maan-
den. Behalve de “gewone” vrijdagmiddagen waren
er deze keer drie gebeurtenissen die een extra
vermelding waard zijn. Allereerst het heuglijke feit
dat we op 31 maart onze start van het seizoen
vierden met de strijd om de Carpe diem-trofee. De
gelukkige winnaar was dit jaar Eddie Kox, die na
ontvangst van de trofee deze weer netjes terug
moest plaatsen op de balk boven de bar. Kleine
trofee, maar van een uitzonderlijk hoge kunstzin-
nigheid, ontworpen door de kunstenaar Wim Rath.
Ook de barbecue na afloop van de wedstrijd was,
zoals gewoonlijk weer uitstekend.

De tweede gebeurtenis de 45.000e VVMM-deelne-
mer op 26 mei. Denk niet dat dit getal 45.000
voortkomt uit de brains van pronkende commissie-
leden, want onze voorzitter Jos Coppen houdt dat
allemaal bij in een weekboek, dat hij thuis zorgvul-
dig bewaart. De gelukkige was Jan François, die
statistisch gezien ook wel degene is die er het
meeste recht op heeft want er gaat bijna geen
vrijdagmiddag voorbij zonder zijn deelname. Ook
fijn dat de prijs dus kwam bij iemand die behalve
heel bescheiden, ook heel zorgzaam is in velerlei
opzichten. Zoals bijvoorbeeld zorg voor de kwaliteit
van de baan en begeleiding van jonge onervaren
spelers. Van harte, Jan! Grappig was wel dat Jan bij
de uitreiking niet aanwezig was omdat hij – zorg-
zaam!! – direct na de wedstrijd was vertrokken om
elders een afspraak na te komen om andere sporters
te begeleiden. De vrijdag daarop heeft hij zich voor
zijn afwezigheid verontschuldigd en alles verklaard.
De saté naderhand smaakte ook weer opperbest.

De derde gebeurtenis was de Vriendenmiddag in het
kader van ons jubileum die een apart accent kreeg
omdat Jos het goede idee had om ook “de mensen
in de lappenmand” (geblesseerden) uit te nodigen.
Het was dan ook heel plezierig om Jos van Grootel,
Ad Strating, Jan van Lieshout, Anton Seuntiëns,
Harrie Baars, Adrie van de Laar, Herman Klaassens
en Pim Broos weer eens te zien. Aan de gezichten
was af te lezen dat ook zij het goed naar hun zin
hadden. Dat gold trouwens ook voor vele oud-leden
die elders op grote banen nu hun sport beoefenen.
Van hen hoorde ik enkele keren dat ze op hun
nieuwe stekje in ieder geval vaak de gemoedelijke
sfeer van onze club missen. Nou, zou ik zeggen: eet
dan van twee walletjes en kom weer terug, want
jullie weten dat de financiën geen punt kunnen zijn.

De Vriendendag werd gewonnen door Piet van Hoof
en Frans de Kinderen en de barbecue was uiteraard
in handen van slagerij Vos, die zorgde voor een
voortreffelijke maaltijd. Jos sprak in zijn toespraak
ook nog over ”the 69 problem”... Ik wist niet dat er
zo’n probleem was maar Jos legde dat even uit. Toen
enkele jaren geleden de drukte op een vrijdagmid-
dag zo groot werd, dat er eens een record van 69
deelnemers werd genoteerd, kreeg Jos een anonie-
me brief waarin enkele aanbevelingen werden ge-
daan teneinde de drukte wat te laten afnemen. Hij
heeft die brief nog in zijn bezit en was zo verstandig
om zich niets van dit geschrijf aan te trekken en
gewoon door te gaan op de ingeslagen weg. En zie:
het probleem loste zich vanzelf redelijk op. Toch
halen we nog steeds een gemiddelde van 46 deel-
nemers, mooi toch?

Ben Thijssen
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Telecom in het clubhuis
Misschien heeft u recent wat activiteiten van KPN
en onderaannemers in en rond het clubhuis opge-
merkt. Dat houdt verband met aanpassingen van
onze telecom-installatie. Als u dit leest, is de ISDN-
aansluiting vervallen, en daarmee ook het telefoon-
nummer 040 207 0064 van het clubhuis (dat toch
al niet zo veel werd gebeld).
 
ISDN wordt in de komende 1 à 2 jaar door KPN
afgebouwd en daarop vooruitlopend hebben wij
reeds onze alarminstallatie, die via ISDN werkte,
om laten bouwen naar IP (internet). De volgende
stap, medio augustus, betreft de PIN-automaat, die
ook via internet gaat werken. Daarna maakte alleen
de (vaste) telefoon nog gebruik van ISDN.
 
De kosten van ISDN bedroegen begin dit jaar nog
ca € 60 per maand (abonnement en gesprekskos-
ten) en afschaffen levert dus een aardige besparing
op.
Nu iedereen een mobiele telefoon heeft, biedt een
vaste lijn weinig toegevoegde waarde. Daarom
denken we prima zonder te kunnen. En als dat
helemaal niet zou bevallen, kunnen we altijd nog
een prepaid mobieltje installeren...
 
Peter Maathuis
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Watwasser
Nou moet het toch niet gekker worden! Word ik
streng toegesproken door twee van mijn hartelap-
jes: Marrie en Dammie. Wat ze nou toch vroegen!
Ze wilden mij er echt toe brengen dat ik minder over
de VVMM schreef. Nou vraag ik je toch! Ik snap wel
dat ik volgens hen meer over de DDD zou moeten
schrijven, maar, schatten van me, ik ben nu eenmaal
getroffen door het noodlot dat ik een man ben en
niet mag meedoen op dinsdagmiddag. Maar als
jullie mij op dinsdag willen uitnodigen voor een bbq,
buffet, modeshow met Mien, gratis drank of iets
dergelijks, wil ik overwegen of ik mijn jongensach-
tige bleuheid kan overwinnen. Goed, liefjes?
 
Het jubileum is alweer voorbij en daarmee hebben
de organisatoren en het bestuur weer een hele berg
werk verzet. Ik weet uit eigen ervaring dat je dan
blij bent dat het voorbij is, maar dat het ook fijn is
als je voor het vele werk bedankt wordt. Daarom:
Liesbeth, Rina, Frits en Hein: heel hartelijk be-
dankt! De loterij op de feestavond van het jubileum
heeft € 357 opgebracht en samen met Rina Runia
en fotograaf Ad van Mierlo hebben we dat geld naar
de Boodschappenmand gebracht. Daar was men blij
verrast en vertelde men dat het geld wordt gebruikt
voor de kinderen van de klanten van de Boodschap-
penmand.

 
Paul Brugel was op de "Heren vragen Dames" van
de jeweetwel (zie alinea 1) de grote gangmaker bij
een geweldig mannen- (OK, en vrouwen-) feest. Eén
van de uitgenodigde dames zei een dag later tegen
me: ”Ik had niet verwacht, dat ik om 6 uur 's avonds
zo geweldig zou staan te dansen en luidkeels aan
het meezingen was! Wat was dat toch leuk!”. Nou,
dat vond ik ook en jammer voor degenen die er niet
bij waren. Jullie hebben een groot feest gemist!
 
Soms ben je teleurgesteld in een gang van zaken.
Dat was ik na het spelen van de Procup, de cup van
onze pro Sjoerd de Schipper. Vorig jaar was hij er
niet om de uitslag mee te delen (redenen mij onbe-
kend). Dit jaar moesten we na afloop van de wed-
strijd lang wachten op zijn komst. las hij even de
uitslag voor en vertrok weer. Tijdens de wedstrijd
heb ik hem helemaal niet gezien. Mijn verzoek: ”
Sjoerd, toon wat meer belangstelling als het gaat
om je eigen Procup en máák van de uitreiking iets”.
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Ik kan me soms vergapen aan het geduld dat
sommigen kunnen opbrengen als het gaat om een
onwillige computer. Zo zie ik met enige regelmaat
dat Fer Koehorst en Cor François verbijsterd achter
de computer van de jeweetwel zitten, omdat hun
werk plots is verdwenen en ze opnieuw moeten
beginnen. Ik vind het grote klasse dat je dan de rust
kunt bewaren, ik zou het niet kunnen. Chapeau dus!
Weer een retour, al is hij eigenlijk nooit wegeweest:
Pim Broos is weer regelmatig gezien op de club. Hij
is niet veel veranderd, kijkt en spreekt nog steeds
even zwartgallig als vroeger, maar iedereen die hem
kent, weet dat hij daar eigenlijk niets van meent.
Ik merk dat hij ook door enkele leden alweer te hulp
is geroepen met zijn computerprogramma’s, dus
welkom weer, Pim!
 
Een penningmeester kan ook rare zaken meemaken.
Peter Maathuis, onze penningmeester en belast met
nog veel meer dingen, had een rekening bij de Rabo
geopend om de gelden van het jubileum apart te
houden. Dat deed hij door een eenvoudig telefoon-
tje naar de bank. Piesofkeek zeggen ze in Amerika.
Na het jubileum wilde hij de rekening weer opheffen
en wat gebeurt er? De dame van de bank zei hem
dat zoiets zomaar niet kon en dat hij met de rest
van het bestuur naar de bank moest komen om
allerlei papieren te tekenen waarin een en ander
geregeld zou worden. “Denk het niet” zei Peter die
het even later bij een andere mevrouw nogmaals
probeerde. Wat gebeurde er? Dit keer zei de dame:
“Dat is goed meneer, ik zal er voor zorgen”…… Rare
bank, die Rabo.
 
Binnen de commissie die zich bezighoudt met de
vernieuwing van de website (onder leiding van Sjaak
de Blauwe, zie elders in dit nummer) zijn we druk
bezig met onder andere de vraag hoe we nieuwe
leden kunnen binnen halen. Een van de zaken die
we onderzoeken is het aanstellen van ambassadeurs
voor onze club, die gericht naar doelgroepen gaan
om daar ons heil te verkondigen: “gewoon, gezellig
en gezond, kom bij ons spelen”. Nu heeft er - los
van onze commissie - een ontmoeting plaats gevon-
den tussen een groep die we als ambassadeurs
kunnen zien en leden van de PVGE (Philips Vereni-
ging Gepensioneerden Eindhoven). Dat is precies
wat ons voor ogen stond en ik ben blij te horen dat
deze poging tot resultaten heeft geleid! Blijkbaar
werkt deze formule dus.
 
Na vele jaren deze rubriek te hebben verzorgd, vind
ik het welletjes geweest en heb ik een opvolger
gezocht en gevonden. Hans Berkers neemt per
onmiddellijk mijn watwasser-taak over. Niet dat ik
de redactie verlaat, maar ik wil graag me op ande-
re dingen kunnen concentreren. Ik heb het volste
vertrouwen in Hans en wens hem veel succes! Zo
dat was het weer. Ik wens jullie nog een goede
nazomer, een fijne herfst en we zien elkaar op het
einde van het jaar wel weer.
 
Ben Thijssen
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kia.com

Gem. verbruik: 4,6 - 7,5 l/100km, 21,7 - 13,3 km/l. CO2-uitstoot: 119 - 175 g/km. *Genoemde prijs is alleen geldig op de nieuwe Kia Sportage met uiterste datum kentekenaanvraag 31-03-2016 en uiterste 
registratiedatum 30-04-2016. De actie geldt niet i.c.m. andere acties. Genoemde prijs is incl. btw/bpm, excl. kosten rijklaarmaken, metallic lak. Informeer voor de complete actievoorwaarden bij je Kia-dealer of 
kijk op kia.com. Getoond model kan afwijken van de beschreven uitvoering. Wijzigingen en drukfouten voorbehouden.

Verfijning opnieuw uitgevonden
De nieuwe Kia Sportage is nu nog sportiever en completer. Vol innovatieve features zoals 
automatische noodremassistentie, dodehoekassistentie en een slimme automatische achterklep. 
Er is al een Kia Sportage vanaf € 25.995,-. Kom nu naar onze showroom en probeer ‘m zelf.

Winters Valkenswaard 
Dragonder 18, 5554 GM Valkenswaard
Tel. (040) 20 45 678, www.kia-valkenswaard.nl

De nieuwe Kia Sportage.
Maatstaf in zijn klasse.Maatstaf in zijn klasse.
Vanaf € 25.995,-*.

www.editoo.nl

Retouradres indien onbestelbaar: Postbus 916, 5550 AX Valkenswaard


